
RADA POWIATU  

w SIEDLCACH 

 OR.0002.7.2023 

PROTOKÓŁ NR XLVI/2023 
z XLVI Sesji Rady Powiatu w Siedlcach, 
odbytej w dniu 21 września 2023 roku  

 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Marek Gorzała o godzinie 09:00 otworzył Sesję 

wypowiadając formułę: „Otwieram XLVI Sesję Rady Powiatu w Siedlcach”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że zgodnie z art. 15 ust. 1a Ustawy z dnia                        

5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym (Dz.U.2022.1526 ze zm.) obrady Rady Powiatu 

są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania 

obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Powiatu 

oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. Dzisiejsza transmisja obrad jest udostępniania na 

kanale Powiatu Siedleckiego na portalu „transmisjaobrad.info”. 

Następnie dodał, że 23 września 2020 roku weszły w życie przepisy ustawy o dostępności 

cyfrowej stron internetowych i aplikacji mobilnych podmiotów prawnych, które wprowadziły 

istotne zmiany dotyczące nagrań z posiedzeń jednostek samorządowych. Wszystkie nagrania 

realizowane po tym terminie muszą być uzupełniane o napisy dla osób niesłyszących.                               

W związku z tym faktem, poprosił wszystkich o wyraźne i konkretne wypowiedzi. 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Magdalena Paczóska powitała obecnych na 

posiedzeniu radnych, zaproszonych gości i wszystkich mieszkańców Powiatu Siedleckiego. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do sprawdzenia listy obecności radnych                                    

i „Stwierdzenia kworum”. Poprosił radnych o zalogowanie się do systemu na urządzeniach do 

głosowania. 

Przewodniczący Rady Powiatu na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji bierze 

udział 19 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, wynoszącego 21 osób stanowi kworum 

do podejmowania prawomocnych uchwał, wniosków i wydawania opinii.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. Lista zalogowanych 

radnych stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Po stwierdzeniu kworum Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do realizacji punktu 

„Wnioski do porządku obrad”. Nadmienił, że porządek obrad z materiałami otrzymali wszyscy 

radni wraz z zawiadomieniem o sesji.  
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Przewodniczący Rady Powiatu zapytał radnych, czy są wnioski do porządku obrad? 

Po chwili stwierdził, że nikt nie zgłosił żadnych wniosków, wobec czego porządek obrad będzie 

przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie kworum.  

3. Wnioski do porządku obrad. 

4. Przyjęcie Protokołu z XLV Sesji Rady Powiatu w Siedlcach. 

5. Przyjęcie sprawozdania z pracy Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja o aktualnym zapewnieniu opieki zdrowotnej mieszkańcom Powiatu                                        

Siedleckiego przez SP ZOZ w Siedlcach. 

7. Informacja o aktualnym zapewnieniu opieki zdrowotnej mieszkańcom Powiatu                              

Siedleckiego przez Mazowiecki Szpital Wojewódzki w Siedlcach Sp. z o.o.                                             

8. Informacja o aktualnym zabezpieczeniu podstawowej opieki zdrowotnej mieszkańcom 

Powiatu Siedleckiego przez NFZ.  

9. Informacja na temat udzielanych świadczeń przez Stację Pogotowia Ratunkowego                     

i Transportu Sanitarnego w Siedlcach mieszkańcom Powiatu Siedleckiego z zakresu                     

ratownictwa medycznego i świadczenia nocnej i świątecznej pomocy zdrowotnej.                            

10. Informacja na temat funkcjonowania Miejskiego Stanowiska Kierowania PSP w ramach 

Zintegrowanego Stanowiska Dyspozytorskiego Służb Ratowniczych.  

11. Przyjęcie sprawozdania z działań podejmowanych na terenie Nadzorów Wodnych na                    

obszarze Powiatu Siedleckiego za rok 2022, tj.: Nadzoru Wodnego w Siedlcach, Nadzoru 

Wodnego w Łosicach, Nadzoru Wodnego w Łukowie, Nadzoru Wodnego w Mińsku                 

Mazowieckim. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej             

Powiatu Siedleckiego na lata 2023 - 2026.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2023 rok                    

Powiatu Siedleckiego.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w planie zadaniowym i finansowym na 

realizację przez Powiat Siedlecki zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób                         

Niepełnosprawnych w 2023 roku. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Powiatu Siedleckiego z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

rok 2024.  
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16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na czas 

oznaczony. 

17. Przyjęcie informacji z realizacji zadań finansowanych ze środków PFRON za I półrocze 

2023 roku.  

18. Przyjęcie sprawozdania z działalności Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego 

w Stoku Lackim za okres I półrocza 2023 roku.  

19. Przyjęcie sprawozdania z działalności Powiatowej Poradni Psychologiczno-                                      

Pedagogicznej w Stoku Lackim za okres I półrocza 2023 roku.  

20. Przyjęcie sprawozdania z działalności Domu na Zielonym Wzgórzu oraz Domu nad                   

Liwcem w Kisielanach - Żmichach za okres I półrocza 2023 roku. 

21. Przyjęcie sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie                              

w Siedlcach za okres I półrocza 2023 roku.  

22. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu. 

23. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 4. Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że przechodzimy do punktu 4 porządku 

obrad tj. „Przyjęcie Protokołu z XLV Sesji Rady Powiatu w Siedlcach.” 

Przewodniczący Rady nadmienił, że Protokół z XLV Sesji Rady Powiatu był wyłożony do 

wglądu oraz wysłany elektronicznie wszystkim radnym. Do dnia dzisiejszego nie wpłynęły, co 

do jego treści, żadne uwagi, ani też wnioski. Zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś uwagi do 

protokołu? Ponieważ nie było żadnych uwag przystąpił do głosowania nad przyjęciem 

Protokołu z XLV Sesji Rady Powiatu. 

- „za” przyjęciem Protokołu głosowało 19 radnych. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, iż Rada Powiatu w Siedlcach, 

w obecności 19 radnych jednogłośnie przyjęła Protokół z XLV Sesji Rady Powiatu 

w Siedlcach.  

 

Ad. 5. Po wyczerpaniu porządku w punkcie 4, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do 

realizacji 5 punktu porządku obrad, tj. „Przyjęcie sprawozdania z pracy Zarządu Powiatu                       

w okresie międzysesyjnym.” Stanowi ono załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu otworzył dyskusję w tym punkcie.  
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Radny Sławomir Piotrowski złożył podziękowania dla Zarządu Powiatu oraz dla wszystkich 

osób zaangażowanych we współorganizację Międzynarodowych Dni z Doradztwem 

Rolniczym.  

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos w tym punkcie? 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, przystąpił do głosowania i zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem Sprawozdania z pracy Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym? 

- „za” przyjęciem Sprawozdania głosowało 19 radnych. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, iż Rada Powiatu w Siedlcach w obecności 19 

radnych, jednogłośnie przyjęła Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Ad. 6.  Po wyczerpaniu porządku w punkcie 5, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do 

realizacji 6 punktu porządku obrad, tj. „Informacja o aktualnym zapewnieniu opieki                            

zdrowotnej mieszkańcom Powiatu Siedleckiego przez SP ZOZ w Siedlcach.” Informacja ta                        

stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Komisja Oświaty przyjęła przedmiotową 

Informację oraz że nie podlega ona głosowaniu na Sesji. Po czym otworzył dyskusję w tym 

punkcie. 

Radny Stanisław Kaliński zwrócił uwagę, iż w przedstawionej Informacji brakuje dokładnego 

określenia czasu oczekiwania pacjentów do danego specjalisty. W związku, z czym zapytał, jak 

przedstawia się sytuacja? 

Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Siedlcach                           

Małgorzata Medak wyjaśniła, iż czas oczekiwania pacjenta do lekarza specjalisty wynosi do 

miesiąca, najdłużej czeka się do endokrynologa – kilka miesięcy oraz do poradni gruźlicy                           

i chorób płuc. Dodała, iż przypadki pilne obsługiwane są z dnia na dzień.  

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy są jeszcze pytania w tym punkcie?  

Ponieważ nie było więcej pytań stwierdził, iż Rada Powiatu przyjęła Informację o aktualnym 

zapewnieniu opieki zdrowotnej mieszkańcom Powiatu Siedleckiego przez SP ZOZ                                     

w Siedlcach. 

 

Ad. 7. Po wyczerpaniu porządku w punkcie 6, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do 

realizacji 7 punktu porządku obrad, tj. „Informacja o aktualnym zapewnieniu opieki zdrowotnej 
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mieszkańcom Powiatu Siedleckiego przez Mazowiecki Szpital Wojewódzki w Siedlcach                         

Sp. z o.o.” Informacja ta stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Komisja Oświaty przyjęła przedmiotową 

Informację oraz że nie podlega ona głosowaniu na Sesji. Następnie zapytał, czy ktoś chce                     

zabrać głos w tym punkcie? 

Członek Zarządu Mazowieckiego Szpitala Wojewódzkiego im. Św. Jana Pawła II                               

w Siedlcach Mariusz Mioduski wyjaśnił, iż czas oczekiwania pacjenta do danego specjalisty 

wynosi nawet do roku czasu, w związku z szerokim spectrum usług medycznych - liczne                       

specjalistyczne poradnie znajdujące się w Wojewódzkim Szpitalu w Siedlcach.  

Następnie poinformował, iż Spółka realizuje szereg inwestycji zarówno w Siedlcach jak                              

i w Rudce. Obecnie prowadzona jest termomodernizacja budynku w Siedlcach. W Rudce został 

oddany do użytku cały budynek po remoncie, gdzie znajduje się ośrodek kompleksowej                        

rehabilitacji i opieka długoterminowa. Wspominał, iż w najbliżej czasie w planie jest budowa 

nowego bloku operacyjnego, który będzie miał 12 sal operacyjnych oraz budowa ośrodka 

opieki kardiologicznej jak również rozbudowa onkologii. Kończąc wypowiedź stwierdził, iż 

największym problem dla Zarządu Szpitala jest brak kadry lekarskiej.      

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy są jeszcze chętni do zabrania głosu w tym                     

punkcie? 

Ponieważ nie było więcej chętnych do zabrania głosu, stwierdził, iż Rada Powiatu przyjęła 

Informację o aktualnym zapewnieniu opieki zdrowotnej mieszkańcom Powiatu Siedleckiego 

przez Mazowiecki Szpital Wojewódzki w Siedlcach Sp. z o. 

 

Ad.  8. Po wyczerpaniu porządku w punkcie 7, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do 

realizacji 8 punktu porządku obrad, tj. „Informacja o aktualnym zabezpieczeniu podstawowej 

opieki zdrowotnej mieszkańcom Powiatu Siedleckiego przez NFZ.” Informacja ta stanowi                          

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Komisja Oświaty przyjęła przedmiotową 

Informację oraz że nie podlega ona głosowaniu na Sesji. Po czym otworzył dyskusję w tym 

punkcie. 

Radny Dariusz Stopa zwrócił się z prośbą o skierowanie do NFZ zapytania, w jakim stopniu 

procentowym Narodowy Fundusz Zdrowia pokrywa zapotrzebowanie zgłaszane przez szpitale 

i przychodnie na usługi medyczne? Czy pokrywa w 100% zgłaszane zapotrzebowanie?  

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania? 
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Ponieważ nie było więcej pytań stwierdził, iż Rada Powiatu przyjęła Informację o aktualnym 

zabezpieczeniu podstawowej opieki zdrowotnej mieszkańcom Powiatu Siedleckiego przez 

NFZ oraz poinformował, iż zostanie skierowane zapytanie do NFZ. 

 

Ad. 9.  Po wyczerpaniu porządku w punkcie 8, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do 

realizacji 9 punktu porządku obrad, tj. „Informacja na temat udzielanych świadczeń przez                  

Stację Pogotowia Ratunkowego i Transportu Sanitarnego w Siedlcach mieszkańcom Powiatu 

Siedleckiego z zakresu ratownictwa medycznego i świadczenia nocnej i świątecznej pomocy 

zdrowotnej.” Informacja ta stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Komisja Oświaty przyjęła przedmiotową 

Informację oraz że nie podlega ona głosowaniu na Sesji. Następnie otworzył dyskusję w tym 

punkcie. 

Radny Dariusz Stopa poprosił Dyrektora RM - MEDITRANS o przedstawienie sytuacji                     

związanej z utrudnionym dojazdem Zespołów Ratownictwa Medycznego do osób                                         

potrzebujących natychmiastowej pomocy medycznej spowodowanym wydłużonymi                     

objazdami w związku z budową autostrady A2.  

Dyrektor SP ZOZ RM – MEDITRANS Leszek Szpakowski poinformował, iż                                  

przedstawiony problem przez Radnego jest bardzo istotny ze względu na konieczną szybką 

pomoc Zespołów Ratownictwa Medycznego w sytuacji zagrożenia życia. Niedopuszczalne jest 

by karetka pogotowia korzystała z objazdu wydłużonego o 8 km. Dojazd Zespołu Ratownictwa 

Medycznego musi być szybki, gdyż w sytuacji zagrożenia życia liczy się każda minuta. Dodał, 

iż zgłosił stanowczy protest przy projektowaniu wydłużonych objazdów w związku z budową 

autostrady A2.  

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy na nocnej pomocy w Zbuczynie obowiązuje 

RODO, co do podania pacjentowi nazwiska lekarza tam pracującego?   

Dyrektor SP ZOZ RM – MEDITRANS Leszek Szpakowski wyjaśnił, lekarz powinien się 

przedstawić i mieć identyfikator.  

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy są jeszcze chętni do zabrania głosu w tym                     

punkcie? 

Ponieważ nie było już chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, 

iż Rada Powiatu przyjęła Informację na temat udzielanych świadczeń przez Stację Pogotowia 

Ratunkowego i Transportu Sanitarnego w Siedlcach mieszkańcom Powiatu Siedleckiego                          

z zakresu ratownictwa medycznego i świadczenia nocnej i świątecznej pomocy zdrowotnej. 
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Ad. 10. Po wyczerpaniu porządku w punkcie 9, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do 

realizacji 10 punktu porządku obrad, tj. „Informacja na temat funkcjonowania Miejskiego                 

Stanowiska Kierowania PSP w ramach Zintegrowanego Stanowiska Dyspozytorskiego Służb 

Ratowniczych.” Informacja ta stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Komisja Infrastruktury przyjęła                             

przedmiotową Informację oraz że nie podlega ona głosowaniu na Sesji. Następnie otworzył 

dyskusję w tym punkcie?  

Zastępca Komendanta Państwowej Straży Pożarnej w Siedlcach Waldemar Rostek                       

poinformował, iż służbę w Stanowisku Kierowania Komendanta Miejskiego PSP pełni                         

jednoosobowo strażak Państwowej Straży Pożarnej. Dojazd do zdarzenia trwa do 15 minut. 

Duże znaczenie mają tutaj Ochotnicze Straże Pożarne, które są profesjonalnie wyposażone                          

w sprzęt. Korzystając z okazji podziękował wszystkim, którzy przyczyniają się do lepszego 

wyposażenia zarówno OSP jak i PSP.  

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy są jeszcze chętni do zabrania głosu w tym                     

punkcie? 

Ponieważ nie było już chętnych do zabrania głosu, stwierdził, iż Rada Powiatu przyjęła                      

Informację na temat funkcjonowania Miejskiego Stanowiska Kierowania PSP w ramach                    

Zintegrowanego Stanowiska Dyspozytorskiego Służb Ratowniczych. 

 

Ad. 11.  Po wyczerpaniu porządku w punkcie 10, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił 

do realizacji 11 punktu porządku obrad, tj. „Przyjęcie sprawozdania z działań podejmowanych 

na terenie Nadzorów Wodnych na obszarze Powiatu Siedleckiego za rok 2022, tj.: Nadzoru 

Wodnego w Siedlcach, Nadzoru Wodnego w Łosicach, Nadzoru Wodnego w Łukowie, Nadzoru 

Wodnego w Mińsku Mazowieckim.” Stanowi ono załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Poinformował, że Sprawozdanie przyjęła Komisja Rolnictwa i nie podlega ono głosowaniu na 

Sesji. Następnie zapytał, czy ktoś ma uwagi do przedstawionego Sprawozdania? 

Radny Jan Osiej zwrócił uwagę na suszę, która występuje w naszym regionie i w związku                         

z tym zapytał, czy dla Powiatu Siedleckiego w rządowych programach są przewidziane 

projekty gromadzenia wody tzw. „mała retencja”.   

Starosta Siedlecki Karol Tchórzewski wyjaśnił, iż Wojewódzki Fundusz Ochrony 

Środowiska prowadzi już trzeci nabór „Moja woda” w ramach, którego, można pozyskać 

dofinansowanie na gromadzenie wody opadowej. Program ma na celu ochronę zasobów 

wodnych oraz minimalizację zjawiska suszy w Polsce.    

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy jeszcze ktoś chce zabrać głos w tym punkcie? 
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Ponieważ nie było już chętnych do zabrania głosu, stwierdził, iż Rada Powiatu przyjęła                     

Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie Nadzorów Wodnych na obszarze Powiatu 

Siedleckiego za rok 2022, tj.: Nadzoru Wodnego w Siedlcach, Nadzoru Wodnego w Łosicach, 

Nadzoru Wodnego w Łukowie, Nadzoru Wodnego w Mińsku Mazowieckim. 

 

Ad. 12. Po wyczerpaniu porządku w punkcie 11, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił 

do realizacji 12 punktu porządku obrad, tj. „Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Siedleckiego na lata 2023 - 2026.”  Projekt tej 

uchwały stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Powiatu dodał, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 

przez Komisję Budżetu oraz Komisję Infrastruktury i otworzył dyskusję w tym punkcie. 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, przystąpił do głosowania. Zapytał, kto jest za 

podjęciem przedmiotowej uchwały? 

- „za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu w obecności 19 radnych,  

jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVI/270/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie                               

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Siedleckiego na lata 2023 - 2026. Stanowi ona                     

załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13. Po wyczerpaniu porządku w punkcie 12, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił 

do realizacji 13 punktu porządku obrad, tj. „Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian                    

w Uchwale Budżetowej na 2023 rok Powiatu Siedleckiego”. Projekt tej uchwały stanowi                        

załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekt uchwały pozytywnie zaopiniowała 

Komisja Budżetu oraz Komisja Infrastruktury i otworzył dyskusję w tym punkcie. 

Radny Dariusz Stopa zapytał, czy zadanie polegające na opracowaniu dokumentacji                            

projektowej drogi powiatowej Pruszynek – Błogoszcz będzie realizowane w tym roku?  

Starosta Siedlecki Karol Tchórzewski wyjaśnił, iż dwa postępowania przetargowe nie                  

przyniosły rozstrzygnięcia, zarówno w pierwszym postępowaniu, jak i w drugim nie wpłynęła 

żadna oferta. Zarząd Powiatu planuje ponowie to zadanie zgłosić do budżetu powiatu na 2024 

rok.  
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Ponieważ nie było już chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił 

do głosowania. Zapytał, kto jest za podjęciem przedmiotowej uchwały? 

- „za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu w obecności 19 radnych,  

jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVI/271/2023 w sprawie dokonania zmian w Uchwale                      

Budżetowej na 2023 rok Powiatu Siedleckiego. Stanowi ona załącznik nr 18 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 14.  Po wyczerpaniu porządku w punkcie 13, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił 

do realizacji 14 punktu porządku obrad, tj. „Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian 

w planie zadaniowym i finansowym na realizację przez Powiat Siedlecki zadań z zakresu                       

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 roku.” Projekt tej uchwały stanowi 

załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekt uchwały pozytywnie zaopiniowała 

Komisja Budżetu i Komisja Oświaty. Pozytywną opinię wydała również Powiatowa Społeczna 

Rada do Spraw Osób Niepełnosprawnych przy Staroście Siedleckim. Opinia ta stanowi 

załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

Następnie zapytał, czy są pytania w tym punkcie?  

Po chwili stwierdził, iż nie ma chętnych do zabrania głosu i przystąpił do głosowania. Zapytał, 

kto jest za podjęciem przedmiotowej uchwały? 

- „za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu w obecności 19 radnych,  

jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVI/272/2023 w sprawie wprowadzenia zmian w planie 

zadaniowym i finansowym na realizację przez Powiat Siedlecki zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych ze środków Państwowego Funduszu                             

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 roku. Stanowi ona załącznik nr 22 do                           

niniejszego protokołu. 
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Ad. 15. Po wyczerpaniu porządku w punkcie 14, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił 

do realizacji 15 punktu porządku obrad, tj. „Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy 

Powiatu Siedleckiego z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2024.” Projekt tej uchwały stanowi załącznik nr 23 do 

niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekt uchwały pozytywnie zaopiniowała 

Komisja Oświaty. Po czym otworzył dyskusję w tym punkcie.  

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, kto 

jest za podjęciem przedmiotowej uchwały? 

- „za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu w obecności 19 radnych,  

jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVI/273/2023 w sprawie programu współpracy Powiatu 

Siedleckiego z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2024. Stanowi ona załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 16. Po wyczerpaniu porządku w punkcie 15, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił 

do realizacji 16 punktu porządku obrad, tj. „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy najmu na czas oznaczony.”  Projekt tej uchwały stanowi załącznik 

nr 26 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekt uchwały pozytywnie zaopiniowała  

Komisja Budżetu i Komisja Infrastruktury i otworzył dyskusję w tym punkcie. 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do 

głosowania i zapytał, kto jest za podjęciem przedmiotowej uchwały? 

- „za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu w obecności 19 radnych,  

jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVI/274/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu na czas oznaczony. Stanowi ona załącznik nr 28 do niniejszego                      

protokołu. 
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Ad. 17.  Po wyczerpaniu porządku w punkcie 16, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił 

do realizacji 17 punktu porządku obrad, tj. „Przyjęcie informacji z realizacji zadań                         

finansowanych ze środków PFRON za I półrocze 2023 roku.” Informacja ta stanowi załącznik 

nr 29 do niniejszego protokołu. 

Poinformował, że Informację pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Komisja Rewizyjna 

i  Komisja Oświaty. 

Przewodniczący Rady Powiatu otworzył dyskusję w tym punkcie. 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, przystąpił do głosowania nad przyjęciem 

Informacji. 

- „za” przyjęciem Informacji głosowało 19 radnych. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu w obecności 19 radnych,                       

jednogłośnie przyjęła Informację z realizacji zadań finansowanych ze środków PFRON za                     

I półrocze 2023 roku. 

 

Ad. 18. Po wyczerpaniu porządku w punkcie 17, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił 

do realizacji 18 punktu porządku obrad, tj. „Przyjęcie sprawozdania z działalności Specjalnego 

Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Stoku Lackim za okres I półrocza 2023 roku.”                         

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Sprawozdanie pozytywnie zaopiniowała 

Komisja Oświaty i otworzył dyskusję w tym punkcie. 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, kto 

jest za przyjęciem Sprawozdania? 

- „za” przyjęciem Sprawozdania głosowało 19 radnych. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu w obecności 19 radnych,                  

jednogłośnie przyjęła Sprawozdanie z działalności Specjalnego Ośrodka Szkolno –                               

Wychowawczego w Stoku Lackim za okres I półrocza 2023 roku.  

 

Ad. 19.  Po wyczerpaniu porządku w punkcie 18, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił 

do realizacji 19 punktu porządku obrad, tj. „Przyjęcie sprawozdania z działalności Powiatowej 
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Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Stoku Lackim za okres I półrocza 2023 roku.”     

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Sprawozdanie pozytywnie zaopiniowała 

Komisja Oświaty i otworzył dyskusję w tym punkcie. 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, kto 

jest za przyjęciem Sprawozdania? 

- „za” przyjęciem Sprawozdania głosowało 19 radnych. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu w obecności 19 radnych,                  

jednogłośnie przyjęła Sprawozdanie z działalności Powiatowej Poradni Psychologiczno -                    

Pedagogicznej w Stoku Lackim za okres I półrocza 2023 roku.” 

 

Ad. 20.  Po wyczerpaniu porządku w punkcie 19, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił 

do realizacji 20 punktu porządku obrad, tj. „Przyjęcie sprawozdania z działalności Domu na 

Zielonym Wzgórzu oraz Domu nad Liwcem w Kisielanach - Żmichach za okres I półrocza 2023 

roku.” Sprawozdanie stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Sprawozdanie pozytywnie zaopiniowała 

Komisja Oświaty i otworzył dyskusję w tym punkcie. 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, kto 

jest za przyjęciem Sprawozdania? 

- „za” przyjęciem Sprawozdania głosowało 19 radnych. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu w obecności 19 radnych,                  

jednogłośnie przyjęła Sprawozdanie z działalności Domu na Zielonym Wzgórzu oraz Domu 

nad Liwcem w Kisielanach - Żmichach za okres I półrocza 2023 roku. 

 

Ad. 21.  Po wyczerpaniu porządku w punkcie 20, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił 

do realizacji 21 punktu porządku obrad, tj. „Przyjęcie sprawozdania z działalności                                 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Siedlcach za okres I półrocza 2023 roku.”                     

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Sprawozdanie pozytywnie zaopiniowała 

Komisja Oświaty i otworzył dyskusję w tym punkcie. 
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Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, kto 

jest za przyjęciem Sprawozdania? 

- „za” przyjęciem Sprawozdania głosowało 19 radnych. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu w obecności 19 radnych,                  

jednogłośnie przyjęła Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Siedlcach za okres I półrocza 2023 roku. 

 

Ad. 22.  Po wyczerpaniu porządku w punkcie 21, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił 

do realizacji 22 punktu porządku obrad, tj. „Informacja Przewodniczącego Rady”. 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił wszystkich o powstanie i uczenie minutą ciszy                 

zmarłego śp. Zbigniewa Świć Radnego Powiatowego I Kadencji. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, iż w okresie międzysesyjnym uczestniczył                   

w wielu imprezach odbywających się na terenie Powiatu Siedleckiego jak również w święcie 

18-Dywizji Zmechanizowanej w Lublinie.  

Następnie poinformował, iż trzy osoby z Rady Powiatu w Siedlcach startuje w wyborach do 

Sejmu Rzeczpospolitej i z tej okazji życzył im powodzenia. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w tym punkcie? 

Ponieważ nie było chętnych do zabrania głosu, punkt ten został wyczerpany. 

 

Ad 23.  Po wyczerpaniu porządku obrad, zgodnie z § 23 Statutu Powiatu Siedleckiego                                  

o godzinie 09:46 Przewodniczący Rady Powiatu zakończył obrady wypowiadając formułę:  

„Zamykam obrady XLVI Sesji Rady Powiatu w Siedlcach”. 

 

Na tym protokół zakończono. 

                                                                                              Przewodniczył: 

                                                                  PRZEWODNICZĄCY RADY 

                                                                                     POWIATU                                   

                                            

                                                                                                  /-/ Marek Gorzała     

 

Protokołowała: 

Edyta Kopczyk 

Inspektor ds. obsługi rady i komisji rady 

 


